
Goedemiddag raadsleden en wethouders,

Vandaag woensdag 29 maart 2023 staat Helpman-Noord op de agenda. 
Burgerinitiatief stichting Bewegen is Goud  wil ook hier over meedenken en 
meepraten. Zoals u wel weet zijn we ook bezig met Beweging Armoede. De 
Wijert en de zuidelijke wijken in beweging.

Bij wijkvernieuwing hoort men ook op sportgebied de bewoners te faciliteren.
Er is veel te weinig ruimte om te sporten bij een  groeiend inwonertal. In 
Groningen Zuid wordt geen rekening gehouden met sportfaciliteit.
In de Wijert worden woningen gesloopt. Er komt nieuwbouw en dat betekent 
meer inwoners.

Bewegen is Goud -ouderen in beweging o.l.v  beweeg coach. We zijn begonnen 
met jeu des boules en zodra het beter weer is gaat de jeu des boules groep app
warm lopen. Men heeft  zin om elkaar weer te zien en het spel te spelen.

Pubers in beweging-men wil liever dat ze in beweging zijn dan hen laten 
rondhangen en uit verveling dingen doen wat niet kan en mag.

 Moeders /vaders in beweging.

Revalidatie in beweging-

Verenigingen en sportclubs in beweging.

Binnen sporten voor jong en oud in beweging ,waar je ook buitensporten 
binnen kan doen. Waar ook wedstrijden met publiek georganiseerd kunnen 
worden. En dat alles in een overdekte locatie waar je ook gewoon kan chillen 
met je vrienden of matties en vooral jezelf zijn, een locatie waar de buurt ,waar
bewoners gefaciliteerd worden en waar ze zelf ook initiatieven kunnen nemen.

En dat kost geld ,dat moet gefinancierd worden, geëxploiteerd worden en daar 
is de stichting mee bezig .Dat wordt in de komende maanden een officieel 
Burgerinitiatief

Eigen initiatief dat tot zelfontplooiing kan leiden en dat voor een ieder op zijn  
eigen niveau. ”Samen kun je veel meer bereiken dan in je eentje”

Het lijkt in de eerste plaats op het eerste Multifunctioneel Sportcentrum 
oftewel  een MF jeugdcentrum van willen maken. Maar nu dan veel breder 
georiënteerd  (Yets groningen bv)daar komen we dus op een ander moment bij 
de gemeente raad op terug. Maar nu in relatie tot Helpman-Noord is het goed, 
is het de gelegenheid om daar al een voorzet te geven. Vandaar onze 



aanwezigheid vandaag. Graag zien wij dat dit burgerinitiatief wordt  omarmd 
door de gemeente Groningen en dat het initiatief wordt geadopteerd door de 
Raad. Laten we de handen in één slaan en zorgen voor een mooi jeugdcentrum
waar de jeugd de toekomst heeft in de wijk en ver daar buiten.

Met de vraag ,het verzoek aan de gemeente raad zodat om hier op voorhand  
al kennis te nemen zodat dit kan mee wegen in de meningsvormen.

Desgewenst gaan we daar in de komende weken al informeel in gesprek.


